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کشتار پرندگان در 
فریدونکنار به بهانه معیشت 

حمایت می شود

پیش نویس نقشه راه 
معدن به کمیسیون صنایع 
مجلس ارائه شد

سرمقاله خبر
ما همه قهر!

هومن جعفری
کانون  مدیره  هیات  رییس   .1
انجمن های صنفی صنایع غذایی با انتقاد 
شدید از وضعیت جدول خاک خرید گندم 
در وزارت جهاد کشاورزی تصریح کرد: »این 
جدول اصلا پاک نیست و باید حتی آن را 
نجس تلقی کرد. کجای دنیا با هفت درصد 
خاک و 1۰ درصد گندم خریداری می شود. 
سوال است که آیا گندم هفت درصد خاک 
وجود  امکان  این  که  معتقدیم  ما  دارد؟ 
ندارد مگر آنکه به درون گندم خاک منتقل 
کنند. هرچند امسال صحبت هایی را مطرح 
کردند که این جدول اصلاح خواهد شد و 
علاوه بر تغییر در قیمت ها میزان خاک از 
هفت به پنج درصد کاهش می یابد، اما در 
تمامی دنیا میزان خاک موجود در گندم 
۰.۲ درصد است.« به نظر شما ، واکنش ما 
به این سخنان باید چه باشد؟ در هر جای 
دنیا چنین حرف هایی بیان شود ، بالا تا 
پایین مملکت به هم می ریزد منتهی در 
ایران اینگونه اخبار برای ما طبیعی است! 
از کنار این خبر به  از حد طبیعی!  بیش 
راحتی رد می شویم به راحتی هرچه تمام 
تر! آب معدنی دماوند یادتان هست؟ بعد 
از آنکه جلوی تولید و فروش محصولشان 
دوباره  و  کردند  صبر  کمی   ، شد  گرفته 
وارد بازار شدند.به همین راحتی! ۲. حجت 
الاسلام احد خاتمی مدرس حوزه علمیه قم 
و خطیب نماز جمعه با اشاره به بازخوردی 
دریافت  مجازی  فضای  مخاطبان  از  که 
کرده است، گفت: »از حضورم در این فضا 
استقبال بالایی شده که برخی آن را کم 
نظیر دانسته اند و من نیز مدیریت فضای 
مجازی را به دوستان قابل اعتماد داده ام 
و به عنوان یک طلبه به این فضا وارد شده 
ام.«حضور ایشان در فضای مجازی اتفاق 
بسیار بزرگی است. همچنین حضور دیگر 
علما و روحانیون اسم و رسم دار یا حتی 
را  قابلیت  این  هم  مجازی  فضای  گمنام. 
دارد که از حضور اساتید استفاده کند و هم 
این قابلیت را دارد که چیزهای زیادی را از 
جامعه ایران امروز به این آقایان نشان دهد. 
امیدواریم تمام مسولان و مدیران کشور در 
فضای مجازی حاضر باشند و از این فرصت 
جهت برقراری ارتباط مناسب با مردم بهره 
بگیرند.3. این هم خبر بامزه اما واقعی روز. 
شرکت »عذرخواهی« در ژاپن که به 
تازگی تاسیس شده است، خدمات گسترده 
ای را برای افرادی دارد که دوست ندارند 
این  کنند.  عذرخواهی  شخصا  دیگران  از 
عدم عذرخواهی می تواند ناشی از غرور یا 
شرمساری زیاد باشد که در هر دو حالت 

عذرخواهی بسیار سخت خواهد بود.
باز  ایران  اگر دفتری در  این شرکت 
هشتاد  ما  گیرد.  می  کارش  چقدر  کند 
میلیون نفریم که همه مان با هم قهریم! 

آشتی هم نمی کنیم!

سوآپ ماهانه 580 هزار بشکه 
نفت خام در منطقه شمال

عملیات  معاون  انرژی-  سرویس 
منطقه شمال از سوآپ ماهانه 58۰ هزار 
بشکه نفت خام کشورهای حاشیه دریای 

خزر به پالایشگاه تهران خبر داد.
از روابط  نقل  به  امتیاز و  به گزارش 
عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت 
ایران منطقه شمال، شیرافکن قربانی معاون 
عملیات منطقه با اشاره به راه اندازی مجدد 
طرح سوآپ نفت خام کشورهای حاشیه 
انتقال  از  دریای خزر در ماه های گذشته، 
ماهانه بیش از 58۰ هزار بشکه نفت خام 
اینچ و تاسیسات  توسط خطوط لوله 3۲ 
منطقه شمال به پالایشگاه تهران خبر داد.
وی افزود: این خط انتقال در شرایط فعلی 
دو مرحله در ماه فعالیت می کند و متوسط 
فعالیت آن 6 روز در ماه است اما با افزایش 
حجم نفت خام تحویلی شرکت های سوآپ 
برنامه ریزی  به  توجه  با  و  خارجی  کننده 
انجام شده در سطح وزارت نفت، می توان 
به افزایش ظرفیت این طرح تا ۲۰۰ هزار 
آینده  میلادی  سال  طی  روز  در  بشکه 
امیدوار بود.قربانی ظرفیت فعلی تاسیسات 
و خطوط لوله منطقه شمال را 37۰ هزار 
این  افزود:  و  کرد  اعلام  روز   در  بشکه 
ظرفیت با برخی تغییرات قابلیت افزایش 

به 5۰۰ هزار بشکه را نیز دارد.

جمع آوری بیش از 100 برند 
آرایشی و بهداشتی تقلبی

مسئول پایش و رسیدگی به شکایات 
و  غذا  سازمان  بهداشتی  و  آرایشی  اداره 
دارو از شناسایی و معرفی بیش از یکصد 
برند محصول آرایشی و بهداشتی تقلبی و 
قاچاق از ابتدای سال جاری تاکنون خبر 
گفت:  فیروزآبادی  حسینی  فرحناز  داد. 
و  قاچاق  بهداشتی  و  آرایشی  محصولات 
در  آمده  عمل  به  های  بررسی  در  تقلبی 
سطح عرضه شناسایی و جمع آوری شدند.
وی بدون ذکر نام این 1۰۰ برند خاطرنشان 
بهداشتی  و  آرایشی  محصولات  این  کرد: 
قاچاق و تقلبی جهت برخوردهای قانونی 
لازم به ارگان های اجرایی معرفی شده اند.
نسترن محمدی رئیس اداره نظارت بر مواد 
غذایی و آشامیدنی با منشأ گیاهی سازمان 
غذا و دارو ، گفت: در راستای دستورالعمل 
های وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو، 
ویتامین  با  غذایی  محصولات  از  بسیاری 
های گروه B، D، C، آهن و اسید فولیک، 
غنی می شوند. وی ادامه داد: غنی سازی بر 
اساس دستوالعمل تولید محصولات غذایی 
تاکید  فراسودمند است. وی  و  غنی شده 
کرد: محصولاتی که با این گروه ویتامین 
ها غنی می شوند باید بر روی بسته بندی 
محصولات خود مشخصات دقیق محصول 
غنی سازی شده را جهت آگاهی مصرف 

کنندگان قید کنند.

علی ربیعی:

غربت زدایی از علوم انسانی الزامی است

بازدید عضو شورای شهر از روند پایش هوای پایتخت

75 درصد مواد مخدر از مناطق مرزی کشف می شود

رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  اجتماعی-  سرویس 
غربت  انسانی  علوم  از  باید  امروز  گفت:  اجتماعی 
هستیم  بزرگ  تغییر  دنبال  به  ما  اگر  و  شود  زدایی 
را  تغییری  چنین  توان  می  کتاب  و  مطالعه  با  فقط 

ایجاد کرد.
و  کار  تعاون،  وزیر  ربیعی  علی  امتیاز؛  گزارش  به 
سومین  برگزاری  مسئولین  با  دیدار  در  اجتماعی  رفاه 
افزود:  این مطلب  بیان  با  دوره جشنواره نشان دهخدا 
مهم  این  هستیم  اجتماعی  مسائل  حل  دنبال  به  اگر 
فقط از طریق نظریه پردازی در حوزه علوم انسانی رخ 

می دهد.
کمتر کسی  امروزه  متاسفانه  گفت:  ادامه  در  وی 
وقت خود را صرف نوشتن بویژه در حوزه علوم انسانی 
می کند، در حالی که ما به نظریه هایی در این حیطه 

عملی به شدت نیازمندیم.
با اشاره به اینکه باید حوزه علوم انسانی  ربیعی 
دارد  ضرورت  افزود:  بنهیم،  ارج  این  از  بیش  را 
ها  گذاری  سیاست  در  را  انسانی  علوم  های  رشته 

بیشتر  اجتماعی  روزمره  زندگی  و  سیاست سازی ها  و 
کنیم. دخیل 

و  اندیشه  فقدان  امروز  ما  اینکه  به  اشاره  با  وی 
نظریه را در مشکلات اصلی جامعه می توانیم مشاهده 

کنیم گفت: علت آن عدم تولید نظریه، فقر مطالعه و 
ذوق نوشتن و نظریه پردازی و همچنین شوق خواندن 
نظریه و شور تبدیل آن به نظریه اجتماعی است و به 
همین سبب در بروز آسیب های اجتماعی با مشکلات 

متعددی روبرو هستیم.
ربیعی در ادامه با اشاره به این موضوع که پژوهش 
خاطر  به  نباید  و  شوند  کاربردی  باید  اجتماعی  های 
کمیت از کیفیت پژوهش غفلت کرد افزود: جامعه ای 
که می خواهد رشد کند باید زمینه بزرگی را برای افراد 
فراهم سازد؛ در غیر این صورت جامعه زمینه های افول 

خود را مهیا می کند.
وی برگزاری جشنواره نشان دهخدا را نوعی تشویق 
اجتماعی برای فعالان عرصه اندیشه عنوان کرد و گفت: 
این جشنواره قدردانی معنوی برای فرهیختگانی است 
که جان خود را برای ارتقای علم و دانش نثار کرده اند.
منظور  به  دهخدا  جشنوارۀ  است  ذکر  به  لازم 
های  دانشگاه  علمی  هئیت های  اعضای  آثار  بررسی 
انتشارات  توسط  انسانی  علوم  حوزۀ  در  کشور  سراسر 
علمی و فرهنگی و با مشارکت وزارتخانه های تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی، علوم، تحقیقات و فن آوری، فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و سازمان تأمین اجتماعی برگزار می 

شود.

سرویس شهری- خانم شهربانو امانی عضو کمیسیون عمران و حمل 
ونقل شورای اسلامی شهر تهران طی بازدید از شرکت کنترل کیفیت هوای 
تهران، از روند پایش و فعالیت های کنترل کیفیت هوای تهران بازدید کرد. 
امانی  خانم  مشترک  جلسه  طی  همچنین  امتیاز؛   گزارش  به 
و  پروژه  ها  گزارش   ، تهران  هوای  کیفیت  کنترل  شرکت  کارشناسان  و 
فعالیت های مهم شرکت توسط دکتر وحید حسینی مدیرعامل شرکت ارائه 

شد. 
مشکلات  و  مسایل  ترین  مهم  به  اشاره  با  جلسه  این  در  حسینی 
ارتباط  در  که  هوا  کیفیت  کنترل  شرکت  اجرایی  پروژه های  در خصوص 
لزوم  بر  است،  شهر  شورای  نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  با  مستقیم 
تبیین راه کارهایی در ارتباط با پروژه های شرکت تاکید کرد. به گفته وی 
این موضوعات شامل حل و فصل معضلات و مشکلات عرضه و تقاضا در 
ارتباط با پروژه موتورسیکلت برقی شهر تهران، اجرایی شدن پروژه تاکسی 
شرکت  اتوبوس  ناوگان  روی  بر  دوده  فیلتر  نصب  پروژه  پایتخت،  برقی 

واحد اتوبوسرانی، پیگیری مسایل و مشکلات زیست محیطی شهر تهران 
مناطق  شهرداران  از  مطالبات  درخواست  و  شهرداری  مناطق  تفکیک  به 
کنترل  شرکت  توسط  شده  منتشر  محیطی  زیست  گزارشات  براساس 
و  کنترل  در خصوص  وضع شده  قوانین  اجرای  و  پیگیری  و  هوا  کیفیت 
کاهش آلودگی هوا از منابع آلاینده از جمله طرحLEZ، قانون نصب فیلتر 

دوده و ... است. 
گفتنی است اعضای شورای پنجم شهر تهران از بدو مسئولیت بر رفع 
۲ مشکل اصلی تهران یعنی ترافیک و آلودگی هوا به عنوان ۲ اولویت اصلی 
شهر تاکید فراوان دارند و رفع موانع اجرای موضوعات فوق می تواند بخش 

معتنابهی از دغدغه های نمایندگان مردم را رفع کند. 
خصوص  در  تکمیلی  اطلاعات  شد  مقرر  همچنین  جلسه  این  در 
سیاهه  به  مربوط  مطالعات  جمله  از  تهران  شهر  هوای  آلودگی  مطالعات 
انتشار و منابع انتشار آلاینده ها در شهر تهران و گزارش مربوط به بررسی 
بلند مرتبه سازی در منطقه ۲۲ شهرداری تهران بر پخش آلاینده ها پس 

از تکمیل در اختیار خانم امانی قرار گیرد.
 در پایان این جلسه از ایستگاه پایش کیفیت هوای ستاد بحران در 

منطقه 7 بازدید حضوری به عمل آمد.

سخنگوی ستاد مبارزه با مواد مخدر یکی از اقدامات 
مهم انجام شده در بحث مقابله با عرضه مواد مخدر را 
تمرکز روی مرز و استان های مجاور مرز دانست و گفت: 
75 درصد کشفیات مواد مخدر مربوط به مناطق مرزی 

است.

پرویز افشار، افزود: با وجود اینکه قاچاقچان از حیث 
ابزار و ادوات و تکنولوژی از ما بسیار جلوتر هستند اما با 
این همه در شش ماهه نخست امسال در مدت مشابه سال 
قیل حدود 11درصد افزایش کشفات را داشته ایم که 7۰ 
تا 75 درصد از این کشفیات در همان استان های مرزی 
اتفاق می افتد و این یعنی اینکه دیگه مواد کمتر به داخل 
می آید.وی اضافه کرد: اما متاسفانه دسترسی به مواد کار 
چندان سختی نیست ، با این همه برنامه ای را در پلیس با 
عنوان مداخله پلیس درنظر گرفته شد تا این افراد با حضور 
در فضای اطراف مدارس، مکان ها عمومی، دانشگاه ها و 
پارک ها و فضاهای سبز به پاکی این مکان ها تا شعاع ۲5۰ 
تا 5۰۰ متری کمک کنند و این کار با کمک دانش آموزان، 

مردم و اولیا انجام می شود.
سخنگوی ستاد مبارزه با مواد مخدر با بیان اینکه 

عملکرد و تاکید دولت و حاکمیت مبارزه قابل توجه با 
دستگاه  از  توجهی  قابل  تعداد  گفت:  است،  مخدر  مواد 
های عضو دولت و تعدادی از دستگاه های قوه مقننه و 
تقریبا حاکمیت کشور درگیر یک مبارزه جدی، عالمانه 
و مجاهدانه با مواد مخدر هستند اما حجم مشکل بقدری 
زیاد و بزرگ است که شخص رهبری وارد حوزه شده اند و 
تا کنون چهار جلسه به فاصله هر شش ماه با سران سه قوه 
و دست اندرکاران حوزه آسیب های اجتماعی برگزار کرده 
اند و در هر جلسه هم نگاهشان نگاه کاملا ویژه بوده است.
با مواد مخدر به تاسی  ادامه داد: ستاد مبارزه  وی 
از تاکیدات و حساسیت رهبری و پیگیری جدی شخص 
ریست جمهور به این موضوع با جدیت بیشتر پرداخته 
است؛ نگاه رئیس جمهور در بحث آسیب های اجتماعی 
نگاهی همه جانبه نگر است؛ گزارش از اقادامات ویژه و 

نوآورانه دستگاه ها در امر مبارزه با مواد مخدر در یک سال 
گذشته آماده شده است و از آنجا که اردیبهشت امسال به 
دلیل همزمانی با انتخابات نشست دوره ای با رهبر معظم 

برگزار نشد، لذا گزارشی یک ساله تهیه شده است.
افشار با بیان اینکه حساسیت، دغدغه خاطر و توجه 
ویژه ای در همه سازمان ها و دستگاه های اجرایی دولتی 
و غیردولتی برای مبارزه با مواد مخدر ایجاد شده است، 
گفت: چند سال پیش کمتر استاندار، بخشدار فرماندار، 
یا رئیس کل یا سازمانی یافت می شد که یکی از اولویت 
هایش مواد مخدر باشد اما اکنون در همه برنامه هایی 
که این مسئولان دارند پیوست اجتماعی را هم ذکر می 
کنند. این ایجاد حاسیت همگانی خود به یک جنبش یا 
حرکت همگانی منجر اهد شد و از این فضا بهره برداری 

خوبی شده است.

شماره 2345 / 8 صفحه / قيمت 1000 تومان دوشنبه / 22 آبان 1396 / 24 صفر 1439 / 13 نوامبر 2017 

روزنامه صبح ایران

فساد در کشورمان سازمان یافته شده است
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن ایران : 

رئیس کل گمرک ایران از کشف مقداری مواد مخدر 
صنعتی با سگ های مواد یاب خبر داد که منشاء ورود آن 

گمرکات اروپایی بوده است.
آموزش سگ  مرکز  افتتاح  در حاشیه  فرود عسگری 
های مواد یاب افزود: کشفیاتی از کشورهایی مانند آلمان 
و انگلیس داشتیم که حاکی از تخلف در گمرکات برخی 
را به سازمان جهانی  اروپایی است که موضوع  کشورهای 

گمرک و آن کشورها اعلام کردیم.
وی تصریح کرد: دفتر مطالعات منطقه ای اقیانوسیه 
و آسیا در این زمینه رتبه نخست را در 8 ماه سال ۲۰17 
در میان گمرکات 19۰ کشور به گمرک ایران اختصاص داده که دستاورد ارزنده ای برای 

جمهوری اسلامی ایران است.
رئیس کل گمرک ادامه داد: با استفاده از شاخص های مدیریت ریسک از حیث مبدا 
و نوع بار ، محموله ها ، اسکن یا توسط سگ ها کنترل می شود و کشفیات پیش ساز مواد 

مخدر از منشا چین هم داشتیم.
در گمرکات حساس  یاب  مواد  نشان کرد:در حال حاضر ۲1 قلاده سگ  وی خاطر 
نظیر بازرگان ، لطف آباد و دوغارون وجود دارد که به کشف مقادیری مواد مخدر صنعتی 

و سنتی منجر شده است.

تخلف گمرکات کشورهای اروپایی 
در ورود مواد مخدر صنعتی به ایران

500 میلیون یورو 
سرمایه گذاری غیرکارشناسی 
در واحدهای بزرگ نانوایی

رئیس کل گمرک خبرداد؛

 رییس هیات مدیره اتحادیه نان های صنعتی استان تهران:

 8 هزار 
میلیارد ریال برای 

بازگرداندن کودکان بازمانده 
از تحصیل هزینه شد
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